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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Folytatódnak-e a Pécset érintő kormányzati beruházás 
ösztönző lépések?" 

               



Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban több kormányzati támogatással rnegvalósult beruházás érkezett

Pécsľe, melyben forrtos szeľepet játszott a Nemzeti Beťektetési Ügynökség, a HIPA is.

A dél-koľeai Hanon Systems autóipaľi gyára, a japán Seiľen első európai gyárttnak építése, vagy a

dán SoftFlow Kft biotęchnoló giaivállalat kutatás-fejlesztési központja is annak apéld'ája,hogy Pécs

városa képes befektetőket vonzani, ha megkapja a kormányzati segítséget. Az elmúlt években a

polgári kormány cé|zott támogatása követkęztében egyľe több komoly cég döntött úgy, hogy a

baranyai megyeszékhelý vá|asztja.

Pécs gazdasági fejlesztése kulcskérdés a váľos, Baranya megye és a dél-dunántúli régiő sztĺmára is'

Az országnak ez az a része, ahol még van munkaeľo kapacitás. A Pécsi Tudományegyetem révén

megfelelő felsőoktatási paľtner áll ľendelkezésre a cégek számára. Az M6-os autőpálya és bővítés

előtt álló pogányi repülőtér képes Iesz a vállalatok logisztikai kiszolgálásra.

A korábbi jobboldali városvezetés a déli ipari park fejlesztésével sikeľesen kezdett bele egy

gazdaságélénkítő stratégiába, melynek eredménye azlett, hogy mára a város iparuzési adóbevétele

másfélszeresére emelkedve eléri atizmíILiźtrd forintot, amire korábban soha nem volt példa.

Pécs legfobb támogatója a Kormány, ezért fontos, hogy a jövőben is folytatódjanak a beruházás

ösztoĺuő lépések, melyeknek köszönhetően a váľos és ezźital a megye gazdasági ereje is növekedhet.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdésem:

SzcÍmíthatnak-e a jövőben is a pécsiek a Kormcin1l eddigi sikeres be.ľuhcizĺi'sosztonző pľogľam-iá,nak

folytatására, hogy minél tt)bb befektető ,!s beruházás éľkezzen a városba?

Budapest, Ż02L november 12.
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